
KRVOOAJALSKA AKCiJA OBCfNE CENIER

Radi pomagamo
soljudem

Pred kratkim je potekala
redna krvodajalska akci.ja ob-
čine Center. Kri so darovali
delavci Skupščine SRS Ljud-
ske pravlce, dijaki šole za ob-
likovanje, Srednje šole za me-
dicinske sestre, Šolskega zttlrav-
stvenega centra, Pedagoške
gimnazije in gimnazije Ivana
Carikarja, skupno 334 delavcev
in dijakov.

Marija Stanojevič, uslužben-
ka odbora Rdečega križa ob-
čine Ljubljana-Center, je pove-
dala nekaj besed o tem, kako
patekajo priprave na krvoda-
jalske akcije:

»Vsako jesen pripravimo let-
ni program za naslednje leto,
saj mora na Zavod za trans-
fuaijo SRS priti od 200 do 250
krvodajalcev vsak dan, da krvi
ne amanjka. Sicer pa simo zna-
ni kot dobri krvodajalci.vsve-
tovnem merilu smo na četr-
tem mestu, Slovenci pa na
prvem v Jugoslaviji.

Kri simejo darovati samo
potooletni občani. Najprej na
Zavodu za traosfuzijo opravi-
jo laboratorijski pregled krvi,
nato pa še klinični pregled da-
rovalca. Na osnovi pregleda
dolo6i ztdravnik adravstveno

stanje krvodajalca, od tega pa
je odvisno koliko krvi bo da-
roval — količina se giblje od
1 do 5 decilitrov.

Breda Blas, dijakinja 4. raz-
reda Pedagoške gimnazije:
»Kri je vedno potrebna, ssato
sem se tudj sama odločila, da
jo darujem. Pomialila sem na
to, da bo tudi meni kdaj mor-
da potrebna tuja kri, sedaj ko
sem pa še mlada in zdrava jo
pa lahtoo jaz dam drugim. V
mojem razredu je 23 učencev,
na Zavod za transfuzijo nas
je prišlo osem. Nekateri še ni-
so dopolnili 18, let. nekateri
so slabokrvni, nekatere pa je
strah...«

Mare Javornik, dijak 4. raz-
reda šolskega zdravstvenega
centra: »Odločil sem se posta-
ti krvodajalec predvsem zato,
ker mi je veliko do tega, da
ljudem pamagam. Mortda bom
tudi sam kdaj potreboval tujo
kri. Poleg tega pa sem se od-
ločil darovafci kri tudi zato, ker
imam krvno skupino 0 in jo
lahko uporabijo vsi, tudi tisti,
z druiga6nokrvnoskupino.Med-
tem ko so mi jemaJi kri, ni-
sem imel nobeniih težav. Danes
ssem damval r»rvič.« A. Filfan


